



Anna Dare, MBChB PhD FRCSC, is a surgeon and epidemiologist based at St Michael's Hospital and the University of Toronto. Dr Dare is originally from New Zealand and has lived, worked and undertaken research in several countries with differing public health and political responses to firearm-harms. Her research and policy interests include understanding variation in mortality patterns from firearms within and between countries and the effectiveness of different public health, social policy and legislative responses.

Anna Dare, MBChB Ph. D. FRCSC, est chirurgienne et épidémiologiste à l'Hôpital St Michael et à l'Université de Toronto. Originnaire de Nouvelle-Zélande, la D^{re} Dare a vécu, travaillé et fait de la recherche dans plusieurs pays dont la réponse aux méfaits causés par les armes à feu dans les domaines de la politique et de la santé publique diffère. Ses travaux de recherche et d'élaboration de politiques s'intéressent notamment à la compréhension de la variation des schémas de la mortalité due aux armes à feu au sein même des pays et entre les pays, et à l'efficacité des différentes réponses dans les sphères de la santé publique, de la politique sociale et de la législation.